
4 miljoner i bidrag och ändå reagera inte SHR och du vet varför? 
 
I Hudiksvall ligger Folkets Hus och Statt sida vid sida. Statt lever på sina intäkter från 
restaurangverksamheten samtidigt som Folkets Hus får årliga bidrag på fyra miljoner av 
skattebetalarna genom den (s) märkta kommunen. Har inte SHR upptäckt snedvridningen 
av en hel bransch? Eller är det obekvämt för en avdankad sosse som Mats Hulth att ta upp 
bidragsfrågorna inom branschen? Då är det enklare att ställa sig upp och kräva mera bidrag av 
staten, dvs återigen av oss skattebetalare. 
När vaknar SHR medlemmarna eller är tillhör man bara ännu ett bedövat släkte som gnäller 
men inte gör något åt problemen? 
Den svenska turistnäringen är socialiserad och alla tycks ta det som en naturlag? 
Läs vad som borde ha gjorts för länge sedan om man hade haft folk i branschen med lite 
ryggrad: 
http://www.toni-schonfelder.com/pdf/20090323-1.pdf   
 


